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Képviselőcsoportja
Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony !

„Áremelés, hitel, felvásárlási ár " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kíváno k
benyújtani Gráf József mez őgazdasági és vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2009-es év indításakor a multinacionális vet őmag, vegyszer, és műtrágya előállítók a

válságra és a tulajdonosi anyacégek még nagyobb profitigényére hivatkozva emelik áraikat .

Mindemellet a tőke és forrás hiányos gazdálkodók, illetve cégek nehezen és drágán jutna k

hitelhez. A zöldségtermesztőknek a termelés elindításához a szerz ődéskötések

elengedhetetlenek, melyben a konzervgyárak szintén a válságra és a megtakarításokr a

hivatkozva csökkentik felvásárlási áraikat . Olyan egyszerű most a válságra hivatkozni, d e

sajnos az elmúlt évekre is ez volt a jellemz ő . Magyar ember megélhetése, magyar piacr a

történő magyar élelmiszer előállítása kinek fontos, ha nem nekünk?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2009 . február 4 .
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